
UCHWAŁA NR XLVII/161/VIII/2022 

RADY OSIEDLA KRZYŻOWNIKI-SMOCHOWICE 

z dnia 6 czerwca 2022 r. 

 

 

w sprawie wniosku do Miejskiego Inżyniera Ruchu o przygotowanie Projektu 

Stałej Organizacji Ruchu na ul. Dąbrowskiego na odcinku  

od ul. Czarnkowskiej do ul. Santockiej 

 

 

Na podstawie § 28 ust. 1 w związku z § 9 ust. 1 pkt 5 uchwały nr LXXVI/1148/V/2010 Rady Miasta 

Poznania z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

(Dz. Urz. Woj. Wielk. z 2017 r. poz. 5172), uchwala się, co następuje: 

 

 

§ 1 

Wnioskuje się o przygotowanie Projektu Stałej Organizacji Ruchu na ul. Dąbrowskiego 

na odcinku od ul. Czarnkowskiej do ul. Santockiej w ramach R-1. 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Zarządu. 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Osiedla 

 

Przemysław Polcyn 



UZASADNIENIE 

DO PROJEKTU UCHWAŁY 

RADY OSIEDLA KRZYŻOWNIKI-SMOCHOWICE 

 

 

w sprawie wniosku do Miejskiego Inżyniera Ruchu o przygotowanie Projektu Stałej Organizacji 

Ruchu na ul. Dąbrowskiego na odcinku od ul. Czarnkowskiej do ul. Santockiej 

 

 

Zmiana organizacji ruchu, poprzez wyznaczenie pasa rowerowego, na ul. Dąbrowskiego na odcinku 

od ul. Czarnkowskiej do ul. Santockiej poprawi bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego. Od kilku 

lat działa zespół złożony z przedstawicieli Rad Osiedli: Wola, Ogrody, Krzyżowniki-Smochowice, 

z udziałem pracowników Miejskiego Inżyniera Ruchu i Zarządu Dróg Miejskich. Zespół pracuje nad 

poprawą bezpieczeństwa na ul. Dąbrowskiego. Na wskazanym odcinku jest kilka miejsc niebezpiecznych 

dla rowerzystów, przede wszystkim skrzyżowania dróg i rozjazdy. Powstanie pasa ruchu dla rowerów 

poprawi znacznie bezpieczeństwo i uporządkuje zasady ruchu w tym rejonie dlatego Rada Osiedla wnosi 

o przygotowanie Projektu Stałej Organizacji Ruchu na ul. Dąbrowskiego. 

 

W świetle zapisu § 9 ust. 1 pkt 5 Statutu Osiedla Krzyżowniki-Smochowice stanowiącym, że Osiedle 

realizuje zadania w szczególności poprzez występowanie do Rady Miasta i Prezydenta z wnioskami 

i opiniami dotyczącymi realizacji zadań Miasta na terenie Osiedla, podjęcie niniejszej uchwały jest 

zasadne. 

 

 

 

Wnioskodawca 
   Przewodniczący Zarządu Osiedla 

 
 

Witold Puchalski 


